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Protokół Nr 9/20 

 

 

z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej, które odbyło się dnia 03.06.2020 r. 
o godz. 12.00 - online 
 
Lista obecności radnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pabianicach 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Radni zostali skutecznie powiadomieni o Komisji. 
 
Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Dariusz Cymerman. 
 

 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 8/20 z dnia 6 marca 2020 r.  
3. Analiza sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu miasta Pabianic za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. 

4. Przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o sprawozdaniu Prezydenta 
Miasta Pabianic z wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. 

5. Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Miejskiej w Pabianicach 
dot. wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. 

6. Przedstawienie i przyjęcie opinii oraz wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Pabianicach w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. 

7. Powołanie zespołów kontrolnych Komisji Rewizyjnej. 
8. Status trwających kontroli Komisji Rewizyjnej (Schronisko dla Zwierząt). 
9. Sprawy różne. 

 
 
Ad.1. 
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman przywitał wszystkich 
uczestników posiedzenia online, odczytał listę obecności członków Komisji. 
Wszyscy radni byli obecni. Poinformował, że do przedstawionego porządku 
obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad za 
przyjęty. 
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Ad.2. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poinformował, że nie zgłoszono 
żadnych uwag do treści wyłożonego protokołu Nr 8/20 z dnia 6 marca 2020 r. 
w związku z tym uważa protokoł za przyjęty. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że Komisja zapozna 
się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu 
miasta Pabianic za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu miasta Pabianic za rok 2019. (Zał. Nr 2) Materiał został przekazany 
do Rady Miejskiej i RIO w ustawowym terminie tj. do 31 marca 2020 r. 
Na dochody planowane i wykonane składały się następujące elementy I tak 
jak budżet jest konstruowany: ma swoją część dochodów bieżących i część 
dochodów majątkowych. Budżet Miasta Pabianic 2019 r. wykonany został po 
stronie dochodów w 94,90%, a po stronie wydatków w 88,89%. W liczbach 
wyniki te przedstawiają się następująco: Dochody ogółem wykonano 
w wysokości: 298.662.960,68 zł. Wydatki ogółem wykonano w wysokości 
293.050.953,53 zł. Realizując budżet zachowano regułę wynikającą z art. 242 
ust. 3 uofp i wykonano nadwyżkę operacyjną stanowiąca różnicę pomiędzy 
dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi w wysokości 18.381.101,43. 
Kwotowo: Dochody bieżące wyniosły: 267.466.946,20 zł. Wydatki bieżące 
wyniosły: 249.085.844,77 zł. To z kolei jako jeden z czynników miało wpływ 
na wykonanie wyższego wskaźnika jednorocznego, który pierwotnie 
zaplanowano na poziomie 3,13% a w rezultacie osiągnięto wskaźnik na 
poziomie 10,03%. Budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 5.612.007,15 
zł a nie jak planowano na etapie uchwały budżetowej deficytem 
(-) 35.600.000,00 zł. Po zmianach (-) 14.947.752,71 zł. W trakcie roku na 
etapie realizacji budżetu miasto w 2019 roku nie wyemitowało planowanych 
na początku roku obligacji. Samodzielnie ze środków własnych zostały 
sfinansowane planowane wkłady do realizowanych projektów oraz spłatę 
planowanych na ten rok rozchodów budżetu. Zobowiązania dłużne zmalały 
w stosunku do 2018 roku o dokonane spłaty o kwotę 3.699.699 zł, 
a zadłużenie Miasta Pabianice na koniec 2019 wyniosło 38.720.527 zł 
co stanowi 12,96% dochodów wykonanych ogółem. W 2019 roku 
zaplanowano uzyskanie dochodów ze sprzedaży majątku w wysokości 
4.600.000 zł. Natomiast wykonano w wysokości 6.138.640,99 zł czyli 
w 133,45%. Pozyskane środki przeznaczono na zadania inwestycyjne 
realizowane w 2019 r. Dochody majątkowe w łącznej wysokości zrealizowano 
na poziomie 31.196.014,48 zł co w stosunku do planu w wysokości 
47.550.082,87 zł stanowiło wykonanie na poziomie 65,61%. Przyczyną 
takiego wykonania był brak realizacji w wyniku zmian harmonogramów 
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projektów z dofinansowaniem UE w terminach jak zakładano na początku 
roku 2019. Plan z tytułu tych dochodów wynosił 37.138.482,17 zł, 
a wykonanie zostało osiągnięte na poziomie 21.481.587,71 zł więc 57,84 %.  
Wydatki majątkowe wykonano w wysokości 43.965.108,76 realizując 
założony plan tylko w 59,48%. Tak niska realizacja jest wynikiem zmian 
o których wspominałam co do zakresu wydatków majątkowych realizowanych 
z dofinansowaniem UE. W celu zbilansowania budżetu zaangażowano wolne 
środki pozostałe na rachunku bankowym z 2018 roku co po stronie planu 
wynosiło 14.947.752,71 zł z czego wykonano kwotę 27.202.483,34 zł. 
Regionalna  Izba Obrachunkowa w Łodzi w dniu 20 maja 2020 roku 
zaopiniowała pozytywnie z uwagami sprawozdanie Prezydenta z wykonania 
budżetu za rok 2019. (Zał Nr 3) Uwagę stanowi konieczność uzupełniania 
sprawozdania o dane dotyczące wykonania wydatków związanych 
z gospodarowaniem odpadami komunalnymi, w szczegółowości określonej w 
ustawie o utrzymaniu i porządku w gminach. Uwagę zwrócono również na 
zwroty w wydatkach z tytułu projektów dofinansowanych z UE. Poddaje się 
pod rozwagę czy nie doszło do naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 
Ważną uwagą jest zwracanie organowi wykonawczemu na sprawy bieżącego 
monitorowania realizacji przedsięwzięć w celu ich wykonania zgodnie z 
przyjętymi terminami i harmonogramami. Regionalna Izba Obrachunkowa 
zawsze zwraca również uwagę na monitorowanie sytuacji finansowej zakładu 
budżetowego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i jego ujemnego stanu 
środków obrotowych, który w stosunku do stanu na koniec ubiegłego roku 
uległ poprawie o 166.686,19 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że warte 
zaznaczenia jest kwestia, że zostały zachowane zasady, o których mowa jest 
w ustawie o finansach publicznych. Istotnym punktem jest fakt, że 
prognozowane na rok 2019 dochody Miasta zostały wykonane w kwocie 
298.662.960,68 zł, co stanowi 94,90%, natomiast wydatki zostały 
zrealizowane w wysokości 293.050.953,53 zł, co stanowi 88,89%. Zapytał o 
wskaźnik jednoroczny ustawy o finansach publicznych. 

 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że wskaźnik jednoroczny 
z art.243 ustawy o finansach publicznych wykonany został na poziomie 
10,03% czyli wyższym niż planowany na koniec III kwartału 2019 roku wg 
szacowanego wykonania za cały rok (tj.7,37%). Na początku 2019 roku 
szacowano go na poziomie 3,13%. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zapytał o  plan i wykonanie  
dochodów majątkowych ze źródeł UE. 
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Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że plan dochodów ze 
źródeł Unii Europejskiej to 37.138.482,17 zł, a wykonanie 21.481.587,71 zł, tj 
na poziomie 57,84%. 

 

Radny Dariusz Cymerman zapytał o punkt związany działem 801 – oświata 
i wychowanie paragraf 6257 - dotacje celowe w ramach programów 
finansowych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa 
w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit.a i b ustawy lub płatności w ramach budżetu środków 
europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego, 
w planie było prawie 10,5 mln zł, natomiast wykonanie jest 0%.  

 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że kwota 10.499.266,24 
zł jest to kwota zaplanowana po stronie dochodowej w budżecie na realizację 
projektu dot. termomodernizacja. Jest to pełna kwota, jaką Miasto miało 
otrzymać i ta kwota została ponownie ujęta w planie 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zwrócił uwagę, że budżet 
zamknął się nadwyżką w wysokości 5.612.007,15 zł przy planowanym 
deficycie (po zmianach) w kwocie (-) 14.947.752,71 zł. Na takie wykonanie 
wpływ miały kwestie z UE. 

Zapytał o powody niepełnego zrealizowania punktu (66%) dot. pomocy 
materialnej dla uczniów, świadczenia na rzecz osób fizycznych w zakresie 
sprawozdania z wykonania wydatków związanych z Wydziałem Edukacji, 
Kultury i Sportu dział 854 – edukacyjna opieka wychowawcza. Na rzecz ilu 
osób takie świadczenia były przekazywane. 

 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że na ten moment nie 
jest w stanie przekazać informacji dot. ilości osób, którym została udzielona 
pomoc. Są to środki, które w dużej części są przekazywane przez Wojewodę 
na ten cel. Wydatki są ponoszone tylko na podstawie złożonych wniosków. 
Nie sądzi, żeby osoba mogąca się ubiegać nie ubiegała się o tą pomoc, a w 
przypadku, gdyby ten wniosek nie spełniał jakiś wymogów formalnych to na 
pewno Wydział merytoryczny zadbałby o to, żeby wspomóc wnioskodawcę. 
Mogły być osoby, które nie kwalifikowały się  w tym zakresie. Przygotuję taką 
informację dla radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że warte 
odnotowania jest, że wg stanu  na dzień 31.12.2019 r w zakładzie 
Gospodarki Mieszkaniowej występują zaległości czynszowe w kwocie 
11.920.859,99 zł. Dlatego sytuacja finansowa ZGM winna być na bieżąco 
monitorowana na co też zwraca uwagę Regionalna Izba Obrachunkowa 
w swojej opinii. Analizując wydatki dotyczące zakupu usług przewozowych 
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wynika, że w dalszym ciągu Miasto musi dopłacać znaczną część ze środków 
budżetowych do komunikacji 8.466.136,56 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zapytał, czy są pytania 
w związku z powyższym sprawozdaniem. Poprosił o omówienie 
sprawozdania finansowego  Gminy Miejskiej Pabianice za rok 2019. 

 

Naczelnik Wydziału Anna Borowska omówiła sprawozdanie finansowe Gminy 
Miejskiej Pabianice za rok 2019. (Zał. Nr 4) Sprawozdanie finansowe Gminy 
Miejskiej Pabianice sporządzono zgodnie z wymogami ustawy 
o rachunkowości oraz przepisami szczególnymi, które obowiązują jednostkę 
samorządu terytorialnego tj. rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów w 
sprawie rachunkowości oraz planów kont dla budżetu państwa, budżetów 
jednostek samorządu terytorialnego, jednostek budżetowych, 
samorządowych zakładów budżetowych, państwowych funduszy celowych 
oraz państwowych jednostek budżetowych mających siedzibę poza granicami 
Rzeczypospolitej Polskiej. Sprawozdanie finansowe jest przygotowywane w 
oparciu o ustawę o rachunkowości i oczywiście przepisy szczególne. JST nie 
jest nastawiona na zysk a na zaspokajanie zbiorowych potrzeb mieszkańców 
zgodnie z ustawie o samorządzie gminnym. Sprawozdanie finansowe zostało 
złożone do RIO w dniu 7 maja 2020 r. Obejmuje 5 dokumentów finansowych 
wykazujących dane ksiąg rachunkowych w tym majątek trwały po 
uwzględnieniu odpisów amortyzacyjnych, stan należności i zobowiązań po 
uwzględnieniu odpisów aktualizujących. I tak: Bilans z wykonania budżetu 
Gminy Miejskiej Pabianice jako jednostki samorządu terytorialnego, 
zamykający się po stronie Aktywów i Pasywów kwotą 35.561.495,56 zł. Ten 
bilans odzwierciedla sprawozdanie z wykonania budżetu. Zbiorcze 
sprawozdania zestawiające wszystkie samorządowe jednostki budżetowe tj. 
Urząd Miejski w Pabianicach, szkoły podstawowe, przedszkola miejskie, 
Żłobek Miejski,  Środowiskowy Dom Samopomocy, Miejskie Centrum 
Pomocy Społecznej, Miejski Zakład Pogrzebowy, Schronisko dla Zwierząt, 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji, Zarząd Dróg Miejskich oraz 
samorządowy zakład budżetowy: Zakład Gospodarki Mieszkaniowej. 
Sprawozdania składa się z: Łącznego bilansu obejmującego dane wynikające 
z bilansów samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego 
zakładu budżetowego, który po stronie Aktywów i Pasywów wykazuje po 
dokonanych wyłączeniach obroty na koniec 2019r. w łącznej wysokości 
566.424.640,28 zł. Dokonano wyłączeń po stronie aktywów i pasywów w 
kwocie 365.022,98 zł. Łącznego zestawienia zmian w funduszu 
obejmującego dane z zestawień zmian w funduszu samorządowych 
jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego wykazujące 
na bilans otwarcia 2019 r. poziom 514.227.687,81 zł, które po uwzględnieniu 
wyniku finansowego za analizowany rok w kwocie łącznej 54.239.062,02 zł, 
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wykazuje wielkość na BZ 545.484.301,60 zł. Uwzględniono wyłączenia 
w kwocie 935.695,56 zł. Łącznego rachunku zysków i strat obejmującego 
dane wynikające z rachunków zysków i strat samorządowych jednostek 
budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego. Po wyłączeniach 
transakcji zakupu i sprzedaży między jednostkami oraz zakładem 
budżetowym, które to za 2019 rok wyniosły 2.081.895,66 zł przychody netto 
z działalności podstawowej zamknęły się kwotą 309.861.482,92 zł. Zysk 
z działalności podstawowej na koniec 2019 roku osiągnął poziom 
50.173.114,41 zł. Po uwzględnieniu przychodów/kosztów operacyjnych 
i finansowych, wyniku zdarzeń nadzwyczajnych oraz podatku dochodowego, 
zysk netto zamknął się kwotą 54.239.062,02 zł. Następnym dokumentem jest 
Informacja dodatkowa, która ma za zadanie przede wszystkim uzupełnić 
określone w rozporządzeniu z góry pozycje sprawozdawcze jak również 
może zawierać inne dane, które jednostka uważa za konieczne aby w sposób 
prawidłowy przedstawić jej sytuację finansową. W roku 2018 Prezydent 
Miasta wydał w formie zarządzenia stosowne wytyczne dla podległych 
jednostek organizacyjnych, które obowiązywały również w roku 2019. 
Wszystkie jednostki w sposób jednolity wykazywały operacje gospodarcze w 
pozycjach sprawozdania oraz wszystkie  stosowały te same zasady metod 
wyceny aktywów i pasywów. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że sprawozdanie 
finansowe Gminy Miejskiej Pabianice za rok 2019 wpłynęło do Biura Rady 
w dniu 7 maja 2020 roku tj. w ustawowym terminie. Zapytał, czy są pytania 
w związku z powyższym sprawozdaniem. Zwrócił uwagę na stopniowe 
zmniejszenie zobowiązań długoterminowych, kwota zmalała z 42.457.000 zł 
do 38.720.000 zł.  Zapytał, czy są pytania dot. Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2019-2035. 
 
Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zamknął 
procedowanie tego punktu porządku obrad. 

 

Ad.4. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman dodał, że Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi rozpatrzył pozytywnie z uwagami 
sprawozdanie Prezydenta Miasta Pabianic z wykonania budżetu za 2019 rok, 
które zostały szeroko omówione przez Panią Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zapytał, czy są pytania 
w związku z powyższą Uchwałą. 
 
Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zamknął 
procedowanie tego punktu porządku obrad. 
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Ad.5. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poinformował, że członkowie 
Komisji otrzymali droga e-mailową opinie: Komisji Budżetu i Finansów, 
Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji Zarządzania Mieniem 
Komunalnym, Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, Komisji Spraw 
Społecznych dot. wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. (Zał. Nr 5) 
 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zamknął 
procedowanie tego punktu porządku obrad. 
 

Ad.6. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że został przekazany 
drogą elektroniczną projekt opinii Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z 
wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. (Zał. Nr 6). Zapytał, czy są 
uwagi. 
 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poddał pod 
głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia sprawozdania Prezydenta Miasta 
Pabianic z wykonania budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. 
 
Głosowanie jawne imienne – Zał. Nr 7 
Głosowanie: za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 1. Komisja przyjęła 
wniosek. 
 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2019 rok. 
 
Głosowanie jawne imienne – Zał. Nr 8 
Głosowanie: za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 1. Komisja przyjęła 
wniosek. 
 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Pabianic  za 2019 
rok. 
 
Głosowanie jawne imienne – Zał. Nr 9 
Głosowanie: za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 1. Komisja przyjęła 
wniosek. 
 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman przeczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Pabianic absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Gminy Miejskiej Pabianice w 2019 r. (Zał. Nr 10) 
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Zapytał, czy są uwagi.  
 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poddał pod 
głosowanie wniosek do Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Pabianic wraz z integralną częścią, którą jest 
przedstawiona opinia.  
  
Głosowanie jawne imienne – Zał. Nr 11 
Głosowanie: za - 5,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Przyjęto. 
 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Komisji podziękował zebranym 
za udział w pracach związanych z procedurą absolutoryjną.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman przypomniał, że Rada Miejska w 
Pabianicach w dniu 17 marca 2020 r. podjęła Uchwałę Nr XVIII/215/20 w 
sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Pabianicach na 2020 rok. Powiedział, że cała Komisja dokonuje 
kontroli związanej z absolutorium, nie jest powoływany zespół kontrolny.  

 

W wyniku dyskusji powołano zespoły kontrolne: 

 
1. zespól ds. kontroli w zakresie działalności Inwestycji Miejskich w 

zakresie realizacji prowadzonych w Pabianicach inwestycji w 2019 r. w 
składzie: Dariusz Cymerman - przewodniczący, Adam Kaczorowski i 
Aleksander Wójtowicz. Termin kontroli po 1 sierpnia 2020 r. Radni 
wyrazili zgodę; 

 
Głosowanie imienne – Zał. Nr 12 
Głosowanie: za powyższym składem zespołu kontrolnego – 5, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Komisja powołała ww. skład zespołu kontrolnego. 
 

2. zespól ds. kontroli w zakresie realizacji Ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach w zakresie podpunktów 5 – 12 artykułu 3.2 tej 
ustawy w 2019 roku, uwzględniając sprawdzenie przeprowadzenia 
analiz stanu gospodarki odpadami komunalnymi za rok 2018 i 2019, o 
których mowa w art. 3.2 ppkt. 10 w składzie: Aleksander Wójtowicz - 
przewodniczący, Dariusz Cymerman i Dorota Pędziwiatr. Termin kontroli 
po 1 września 2020 r. Radni wyrazili zgodę; 

 
Głosowanie imienne – Zał. Nr 13 
Głosowanie: za powyższym składem zespołu kontrolnego – 5, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Komisja powołała ww. skład zespołu kontrolnego. 
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3. zespół ds. kontroli w zakresie podjętych działań w zakresie dbania o 
czystość powietrza na terenie miasta Pabianice w okresie 01.01.2019 r. 
- 30.06.2020 r. w składzie: Dorota Pędziwiatr – przewodnicząca, 
Dariusz Cymerman, Adam Kaczorowski i Iwona Marczak. Termin 
kontroli po 1 października 2020 r. Radni wyrazili zgodę; 

 

Głosowanie imienne – Zał. Nr 14 
Głosowanie: za powyższym składem zespołu kontrolnego – 5, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Komisja powołała ww. skład zespołu kontrolnego. 
 

4. zespół ds. kontroli dotyczącej funkcjonowania Przedszkola Miejskiego 
nr 4 w Pabianicach w okresie 01.01.2019 r. - 30.06.2020 r. 
w składzie: Iwona Marczak – przewodnicząca, Dariusz Cymerman i 
Aleksander Wójtowicz; Termin kontroli po 1 września 2020 r. Radni 
wyrazili zgodę; 

 

Głosowanie imienne – Zał. Nr 15 
Głosowanie: za powyższym składem zespołu kontrolnego – 5, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Komisja powołała ww. skład zespołu kontrolnego. 

5. zespół ds. kontroli w zakresie kosztów oświetlenia ulicznego na terenie 
Pabianic oraz działań mających na celu utrzymanie i podnoszenie 
jakości tego oświetlenia w okresie 01.01.2019 r. - 30.06.2020 r. 
w składzie: Adam Kaczorowski – przewodniczący, Dorota Pędziwiatr 
i Iwona Marczak. Termin kontroli po 1 października2020 r. Radni 
wyrazili zgodę. 

 

 

Głosowanie imienne – Zał. Nr 16 
Głosowanie: za powyższym składem zespołu kontrolnego – 5, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Komisja powołała ww. skład zespołu kontrolnego. 

 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że przygotowane 
zostanie stosowane pismo informujące Prezydenta i Przewodniczącego Rady 
o powołaniu zespołów kontrolnych. (Zał. Nr 17) 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że kontrola 
Schroniska dla Zwierząt w Pabianicach jest w toku. Z uwagi na sytuację 
epidemiologiczną i pandemię związaną z wirusem Covid 19 część działań 
zespołu kontrolnego musiała zostać wstrzymana w tym zakresie. Od ostatniej 
Komisji Rewizyjnej odbyło się spotkanie ze skarżącymi. Zespół kontrolny 
przez ten czas nie mógł odbyć spotkania w Schronisku i  prowadził wymianę 
informacji drogą elektroniczną. Zadane zostały pytania, na które obecna pani 
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kierownik przekazuje odpowiedzi. Dokumentacja ws. Schroniska jest 
obszerna. Zespół kontrolny sukcesywnie się zapoznaje z tymi dokumentami. 
Na chwilę obecną termin odpowiedzi na przesłane pytania jest do końca 
bieżącego tygodnia. Większość kwestii, które chcieliby zweryfikować  
znajdzie się w tych dokumentach. Należy rozważyć spotkanie zespołu 
kontrolnego w siedzibie Schroniska. Poprosił Przewodniczącego zespołu 
kontrolnego Adama Kaczorowskiego o przedstawienie stanu prac zespołu. 
 
Radny Adam Kaczorowski powiedział, że chciałby poprosić o spotkanie 
z panią kierownik Kusiak, zobaczyć co się wydarzyło przez te miesiące od 
ostatniej kontroli zespołu, zweryfikować, zobaczyć szpital dla psów, jak 
wygląda sytuacja ws. wolontariatu. Chciałby w przyszłym tygodniu odbyć 
takie spotkanie w Schronisku. 
 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman powiedział, że wstępnie 
rozmawiał z panią kierownik i chętnie przyjmie członków  na takim spotkaniu. 
W ramach zespołu kontrolnego zostanie ustalony termin spotkania. Uważa, 
że warto zweryfikować na miejscu co uległo zmianie, jakie są zasady 
współpracy i odczucia pracowników w związku z wolontariuszami. Przychyla 
się do wniosku, aby spotkać się w Schronisku. Poprosił, aby w miarę szybko 
zakończyć tę kontrolę. Zespół kontrolny z zebranej dokumentacji może 
przedstawić swoje wnioski w sprawie tej kontroli. 
 
Radna Dorota Pędziwiatr powiedziała, że sytuacja się skomplikowała, 
ponieważ zespół kontrolny zaczął kontrolować jeden stan, a po drodze dużo 
spraw uległo zmianie. Jest za spotkaniem z nową panią kierownik Schroniska 
i ma nadzieję, że wnioski, które zostaną wyciągnięte z tej kontroli będą 
stanowiły materiał do rozpoczęcia naprawy spraw. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poprosił członków Komisji 
o przybycie do  Biura Rady w celu podpisania przygotowanych dokumentów 
tj. opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania 
budżetu miasta Pabianic za 2019 rok. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, prowadzący zamknął posiedzenie 
Komisji o godz. 13.30. 
 
Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  

 

  Posiedzenie protokółowała:                          Posiedzeniu przewodniczył: 
 

      Agnieszka  Michel                                           Dariusz Cymerman 


